

## 2018 全球化英語教學與學習研討會

**主旨：**英語成為全球化語言的角色改變了英語教學趨勢與策略，學習英語的動機也正在慢慢轉變，語言教學專業領域與教學方向也面臨重新定位的目標。學習英語的目標需要具備在國際環境中以真實的英語能完成任務與能力。對因應學習者需求，從教學理論到教學現場，從教室到職場，不僅英語扮演的角色與地位在蛻變，英語的學習方式也在改變。本系將舉辦 2018「全球化英語教學與學習研討會」，會中邀請國內外學者進行演講，旨在探討全球化英語對教學上、學習上、及對課程規劃的衝擊。

**主辦單位：**南臺科技大學應用英語系(所)。

**時間：**2018 年 10 月 18 日 (星期四)。

**地點：**南臺科技大學 E 棟 13 樓國際會議廳(台南市永康區路南台街一號)。

**主題：**有關理論/語言教學/應用語言學/英語教育政策/專業英語等方面之論文，均歡迎投稿。

### 重要日期：

1	2018 年 07 月 30 日 (星期一)	論文與全文摘要截稿日
2	2018 年 08 月 20 日 (星期一)	通知論文接受日期
3	2018 年 09 月 30 日 (星期日)	簡報檔案 PPT 截稿日期
4	2018 年 10 月 18 日 (星期四)	舉辦研討會

**徵稿對象：**國內外學者專家、教學現場教師或相關系所研究生。

**截稿日期：**107年07月30日前以email方式提交「論文全文」、「中英文摘要」及「投稿者基本資料」(附件一)。經審查委員會審查通過者於08月20日前以e-mail方式通知。投稿者發表方式由主辦單位決定。

**發表形式：**本次研討會論文採公開徵選。稿件主題以研討會所擬之目的及討論主題為依準，稿件交由論文審查小組審核，擇優於大會中進行口頭報告。

A. 口頭論文發表：每場次發表 3~4 篇論文，以英文發表，每篇論文發表時間為 20 分鐘，10 分鐘為自由問答時段。

B. 海報論文：以英文發表，請發表人務必自行攜帶海報於規定時間內完成報到及張貼海報於會場指定地點，並於規定時間前 5 分鐘就位，以利海報發表進行。

## 論文格式

1. 英文摘要各以不超過250~300字為原則。
2. 紙張：以A4用紙，上下左右各2.50cm。
3. 字體：標題用14號字（粗體），內文用12號字。
4. 字型：標楷體（中文），Times New Roman（英文）。
5. 行高：固定行高16pt（中文），單行間距（英文）。
6. 簡報檔案，以15張頁面，報告時間20分鐘為原則。
7. 摘要、全文及簡報檔案一律以電子郵件寄至：2017stustade@gmail.com

## 聯絡資訊:

TEL: 886-6-2533131 #6101 or #8233 FAX: 886-6-2427574

聯絡人： 助理教授 李嘉宜 Email:allison12110331 @gmail.com.tw

助教 游惠羚 Email: vicky12@mail.stust.edu.tw

Further information is available on website: <https://english.stust.edu.tw/tc/node/2018ETLG>

## Call for Paper

### The 2018 International Conference on English Teaching and Learning Under Globalization

October 18, 2018, Tainan, Taiwan

#### Theme

The 2018 International Conference on English Teaching and Learning Under Globalization (2018 ETLG), to be held on October 18, 2018, at the Department of Applied English, Southern Taiwan University. Papers/ abstracts in the fields of EFL teaching and learning, linguistics, EFL policies and all sub-fields below are welcomed. For each proposal accepted, the presentation to the audience will be up to 20 minutes long.

All abstracts/PPT should conform to the required format and be emailed to 2017stustade@gmail.com. Submission shall pass the double blind paper review first in order to be presented in the conference.

**Organizer:** Department of Applied English, Southern Taiwan University of Science and Technology (STUST)

**Conference Date:** 18 October, 2018

**Conference Venue:** Building E (13F)

#### **Presentation Format: (Oral Session/ Poster Session)**

1. Oral Presentation Session: Language is English. Oral presentation session is 30 minutes including a 10-minute Q&A.
2. Poster Session: English only. The presenters should print and bring the poster to the conference; please be ready 5 minutes before the session begins.

## **Guidelines OF Submission of Abstracts**

1. Abstracts must be typeset in 12-point Times New Roman, single-spaced, anonymous, limited to 2 pages in length, including examples and references, and saved as word files.
2. The filename of the abstract should be named in the format of name-title (e.g., wangxiaoying-English Teaching). The subject used in the email submission should be the same as the filename of the abstract. The contributor's contact information should be provided in the text of the email.
3. Any preference for oral or poster presentation should be specified in the submission, or it will be decided based on the review outcome. If a contributor does not hear from us within a week of the submission, s/he should please contact the person below.
4. Abstracts/full paper/author's information should be sent to2017stustade@gmail.com
5. Important Date:

1	<b>Abstract/Full-Paper Submission Deadline</b>	<b>July 30, 2018</b>
2	<b>Notification of Acceptance</b>	<b>August 20, 2018</b>
3	<b>PTT Submission Deadline</b>	<b>September 30, 2018</b>
5	<b>Conference Day</b>	<b>October 18, 2018</b>

### Contact:

TEL: 886-6-2533131 #6101 or #8233 FAX: 886-6-2427574  
Please E-mail: 2017stustade@gmail.com

Assistant Professor Allison Li Email:allison12110331 @gmail.com.tw  
Executive Officer Vicky Yo Email:\_vicky12@mail.stust.edu.tw

Further information is available on website: <https://english.stust.edu.tw/tc/node/2018ETLG>